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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Märta Stenevi (MP)

2020/21:3509 Bärförmåga i byggnader

Statens haverikommissions utredning av det omfattande takraset i Tarfalahallen 
i Kiruna förra året är nu klar. Under utredningsarbetet har det framkommit att 
byggnader med liknande konstruktion finns på en rad platser runt om i landet. 
Haverikommissionen konstaterar i sin slutrapport (RO 2021:01) att det finns 
systematiska brister i den svenska plan- och byggprocessen som gör att 
felaktigheter i fråga om konstruktion och bärförmåga inte fångas upp. 
Haverikommissionen riktar därför en säkerhetsrekommendation till regeringen 
att ta initiativ till nödvändiga ändringar i plan- och bygglagstiftningen, i syfte 
att uppnå och bibehålla tillräcklig säkerhet avseende bärförmåga i byggnader. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Märta Stenevi: 

 

Kommer statsrådet att, inom sitt ansvarsområde, i enlighet med 
rekommendationen från Statens haverikommission verka för att säkerheten ska 
ges ett större fokus i plan- och byggprocessen och för att kontrollerna ska 
stärkas?

………………………………………

Ola Johansson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-08-25
Besvaras senast
2021-09-08
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


